












Tinc 34 anys i vaig néixer a Cardedeu i hi he viscut tota la 
vida excepte una temporada que vaig viure a Valls (Alt 
Camp). 

Em vaig llicenciar per Sociologia a la UB i vaig assolir el 
màster de Gestió Cultural per la UOC. 

Vaig treballar cinc anys a l’Associació PaS – Amics del Camí, 
en el projecte “El Camí dels Països Catalans”, una ruta �xa de 
senderisme per les terres que recorre els Països Catalans 
amb el propòsit del seu coneixement i vertebració. De 
manera temporal he treballat de tècnica de joventut a 
l’Ajuntament de La Garriga, en campanyes de divulgació de 
la bona gestió de residus pel Consorci de Residus del Vallès 
Oriental, com a responsable de projectes d’una empresa de 
lleure a la Conca de Barberà i com a redactora en una 
revista cultural d’abast comarcal. 

Abans de militar a la CUP vaig formar part de la Plataforma 
Salvem Vilalba – contra la construcció d’un camp de golf i 
una urbanització de luxe a aquest paratge de la Roca del 
Vallès, limítrof amb Cardedeu – i amb la campanya contra 
el 4t Cinturó. Vaig participar a la fundació de la Colla 
Bastonera de Cardedeu i de l’Associació Cultural l’Esquellot 
encarregada de cicles culturals com el Tastautors o el PAM! 
Poesia a Manta, però també impulsora local de campanyes 
polítiques com el No a la Constitució Europea o a l’Estatut 
d’Autonomia. També vaig entrar a la coordinadora 
d’entitats culturals per a l’organització la Festa Major de 
Cardedeu sota el paraigües del Garitu. 

A tall personal, m’agrada organitzar activitats culturals, i 
tinc especial predilecció per la muntanya. També m’agrada 
viatjar pel nostre país, però també vaig gaudir moltíssim 
viatjant a l’Argentina, a Palestina amb la Brigada Bastonera 
o a Iran, Iraq i Turquia, i molt especialment a les seves 
regions sotmeses del Kurdistan. 

Sóc de la CUP d’ençà de 2007, quan es va crear assemblea 
local al meu poble. Vaig ser la 2a candidata a la llista de les 
eleccions d’aquell any, darrere en Carles Roca, i vaig 
assumir la seva plaça de regidora a principis de 2011 quan 
va deixar el seu càrrec. Vaig ser cap de llista a les eleccions 
municipals d’aquell any, amb les quals vam passar a tenir 
dos regidors de la CUP a Cardedeu. A les eleccions de 2015, 
en les quals ocupava el 3r lloc a la llista, vaig tornar a 
esdevenir regidora amb la consecució de 4 regidors de la 
CUP a Cardedeu. En aquest cas, la CUP va formar govern 
amb ERC i vaig assumir la tasca de regidora a govern en 
dedicació exclusiva amb els càrrecs de regidora de Medi 
Ambient i Serveis, Cultura i Festes Populars, Gent Gran, 
Comunicació i la tasca de 5a tinent d’alcalde i cap de la 
nova Àrea de Desevolupament Comunitari. Darrerament 
he deixat de ser regidora de Gent Gran, i estic immersa en 
projectes locals com la implantació del sistema de recollida 
de residus porta a porta, l’aplicació de comunicació 
municipal informativa i divulgativa, la mobilitat sostenible i 
la divulgació de la cultura amb projectes grossos com un 
nou centre cívic tipus ateneu a Cardedeu. 

Pel meu bagatge, podria treballar en l’Àrea de Política 
Institucional i d'Assessorament Municipal, perquè he pogut 
treballar en diversos àmbits i tinc visió transversal del 
conjunt de l’ajuntament. 

SUPLENT 2. Marta Cordomí Forns



Alcalde de Viladamat. Vaig néixer fa 37 anys a Jafre (Baix 
Empordà). Sóc pare d'un nen de 9 mesos. Sóc �ll i nét de 
pagesos sense terra. Sóc enginyer tècnic agrònom i 
treballo al camp com a assessor tècnic agrícola en 
fructicultura. Sóc també soci de Coop57, de Caixa 
d'Enginyers i de Som Energia. 

Vaig començar la meva militància política als 17 anys a 
l'AIBE (Assemblea independentista del Baix Empordà), 
després vaig ser soci del casal independentista El Forn de 
Girona, soci de la CAL al nucli de l’Alt Empordà, i militant 
primer de la CEPC i després del SEPC.
Vaig començar a militar a la CUP l'any 2002, any que vam 
constituir l'AL de Viladamat. He estat regidor a l'oposició 
del 2007 al 2011 i membre de l'equip de govern des del 
2011, quan la CUP vam aconseguir l'alcaldia amb majoria 
absoluta. Des de l’abril del 2014 sóc alcalde de Viladamat.

A nivell local he participat també en la creació de la festa 
major popular de Viladamat i la colla gegantera.

El poc temps que em queda per a les a�cions el dedico a 
estar amb la família i amics, i quan puc a escapar-me a 
algun lloc per estar tranquil. 

Em presento en aquesta llista pel nou Secretariat Nacional 
en primer lloc perquè és una llista plural que prové 
majoritàriament del municipalisme i que supera la 
dinàmica de blocs en què s’ha vist immersa la nostra 
organització. En segon lloc, perquè crec que aquest equip 
representa l'estratègia i programa que cal seguir en aquest 
moment.  Per coneixements, experiència i motivació, 
m’agradaria pertànyer a l’Àrea d'Acció Estratègica i 
Moviments Populars.

Alcalde d’Argentona. Sóc militant de l’Esquerra 
Independentista des de fa ja bastants anys: a Maulets vaig 
militar a l’assemblea de Mataró i després a la d’Argentona; 
al Sindicat d’Estudiants dels Països Catalans vaig militar a la 
UAB, mentre estudiava allà; ara també sóc militant de Poble 
Lliure al Maresme.

He militat a l’assemblea local de la Candidatura d’Unitat 
Popular d’Argentona des de la seva creació i n’he estat 
regidor 4 anys i ara també exerceixo d’Alcalde d’Argentona.  
Actualment exerceixo de Vicepresident de l’Associació de 
Municipis per la Independència. Anteriorment, a la passada 
legislatura, vaig ser el conseller comarcal de la CUP al 
Maresme.

De formació sóc economista. També he fet un postgrau 
sobre Hisenda Pública. He treballat a l’Ajuntament de 
Llinars del Vallès, a l’àrea econòmica; a l’Ajuntament de 
l’Hospitalet del Llobregat, també a l’àrea d’intervenció. 
Abans d’agafar la responsabilitat de l’Alcaldia, treballava a 
Ports de la Generalitat de Catalunya, a l’àrea econòmica.

Em presento amb aquest equip pel nou Secretariat 
Nacional de la CUP per aportar la meva experiència des de 
l’Àrea d'Acció Estratègica i Moviments Populars.

SUPLENT 3. Robert Sabater i Costa SUPLENT 4. Eudald Calvo Català



Tinc 22 anys. Vaig néixer a Barcelona però als quatre anys 
vaig anar a viure a l’Arboç (Baix Penedès), on vaig viure 
infantesa i adolescència. Amb 16 anys, vaig decidir anar a 
fer el batxillerat humanístic a Barcelona, a l’Institut 
Montserrat. El 2013 vaig començar el Grau en Lingüística i 
especialitat en rus i francès a la UB, on estic acabant els 
estudis. L’any 2016 vaig fer una estada Erasmus a Tolosa de 
Llenguadoc (Occitània), on vaig conèixer el món 
independentista occità. Acadèmicament els meus 
interessos són la sociolingüística i la plani�cació i les 
polítiques lingüístiques públiques, camp en el qual 
m’especialitzaré.

A nivell polític, vaig començar la meva militància en entrar 
a la universitat amb el Sindicat d’Estudiants dels Països 
Catalans (SEPC) a la meva facultat (UB Central) i a 
l’assemblea d’estudiants que existia en aquell moment. He 
representat el SEPC a la UB com a claustral, com a membre 
de la Junta a la meva Facultat i com a membre de la 
Comissió de Política Lingüística de la UB, a més de ser 
també membre del CEUCAT per la UB. Alhora, vaig ser 
membre de la Secretaria de Relacions Polítiques del SEPC 
durant el curs 2015-2016, amb el qual vam impulsar una 
campanya en favor dels drets lingüístics a les universitats 
del Principat juntament amb la Plataforma per la Llengua.

A nivell juvenil, sóc membre de l’Assemblea de Joves de 
Cassoles (AJC) des del 2014, amb la qual hem creat 
moviment juvenil al barri de St Gervasi de Cassoles de 
Barcelona. Amb l’assemblea de joves vam ocupar el que 
més tard ha esdevingut el Casal Popular la Tecla l’abril del 
2016, amb el qual també vaig col·laborar des dels inicis.

A part, també he col·laborat esporàdicament a causa de la 
distància dels estudis, amb la CUP del meu poble, l’Arboç. 
Finalment, vaig ser candidat número 5 de la CUP-Crida 
Constituent per Tarragona en les eleccions del 27 de 
setembre de 2015.

Com a dades complementàries, sóc soci del Servei Civil 
Internacional (SCI) des dels 18 anys, amb els quals he 
participat en quatre projectes internacionals a Rússia, 
Portugal i Kosovo com a voluntari i a Terrassa com a 
coordinador; i amb els quals preparo un camp de treball 
internacional a l’Arboç de cara a aquest estiu.

Em presento amb aquest equip pel nou Secretariat 
Nacional de la CUP amb l’afany de col·laborar en allò que 
pugui i sàpiga sobretot en qüestions de llengua i política 
lingüística. També, dir que m’agradaria col·laborar en la 
tasca i objectius de l’Àrea de Comunicació.

SUPLENT 5. Ernest Montserrat Malagarriga



DES DE BAIX

FEM CRÉIXER
LA UNITAT 
POPULAR

1. Núria Alcaraz Coca 
2. Albert Botran Pahissa

3. Aina Delgado Morell
4. Joan Miró Artigas

5. Maria Ballester Jiménez
6. Pilar Castillejo Medina

7. Lluís Toneu i Panicot
8. Mercè Amich Vidal

9. José Téllez Oliva
10. Aida Sanuy Perpinyà

11.Mariona Pascual Alfaras

Suplents:
1. Jordi Navarro Morera
2. Marta Cordomí Forns

3. Robert Sabater i Costa
4. Eudald Calvo Català

5. Ernest Montserrat Malagarriga

- Àrea d'acció estratègica i moviments populars 
- Àrea de política institucional i d'assessorament municipal 
- Àrea d'acció estratègica i moviments populars 
- Àrea de comunicació 
- Àrea d'organització i de gestió econòmica i laboral 
- Àrea de política institucional i d'assessorament municipal 
- Àrea d'organització i de gestió econòmica i laboral 
- Àrea de política institucional i d'assessorament municipal 
- Àrea de política institucional i d'assessorament municipal 
- Àrea de comunicació 
- Àrea d'organització i de gestió econòmica i laboral

- Àrea d'acció estratègica i moviments populars 
- Àrea de política institucional i d'assessorament municipal 
- Àrea d'acció estratègica i moviments populars 
- Àrea d'acció estratègica i moviments populars
- Àrea de comunicació

“Entre la intransigència
       i la feblesa, la �exibilitat”

       Manuel de Pedrolo


